
Beskeden: Ønsketræ 

Hej, jeg har læst i Vanløse Bladet om byfesten og om et ønsketræ i lokaludvalgets telt. Jeg har 
desværre ikke været med. Derfor sender jeg mit ønske nu. Vil I kigge nærmere på gadekryds : 
Bellahøjvej / Brønshøjvej – Dybendalsvej for at finde løsning ? Der er meget stærk trafik på nogle 
tidspunkter. Vi har problemer går over gade. Måske finder I noget – blot f.eks.zebrastribet gåfelt…? 

Mvh Maria S. Bagge 
 
 
 
 
Visioner for Helga Larsens plads !!!!! 
 
Hvis I tager de parkeringspladser der er i rundingen - der hvor den savnede linie 14 slog et 
herresving for at køre tilbage til Svanemøllen- bliver der endnu engang færre P-pladser til 
Jydeholmens beboere ! 
 
Der er nu etableret et yogacenter i døgn-Nettos lokaler, men parkeringen er stadig som om der 
skulle holde store lastbiler med varer ! Det burde føres tilbage ! 
 
             Med venlig hilsen....................................................................Jan Riemann !  
 


